

Press Release

Council of Europe Press Division

Ref: 692b06

Tel: +33 (0)3 88 41 25 60

Fax: +33 (0)3 88 41 39 11

pressunit@coe.int

internet: www.coe.int/press

46 members

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav Republic of Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom



Commissioner for Human Rights to visit Slovenia

Strasbourg, 14.11.2006 - Commissioner Thomas Hammarberg will visit Ljubljana for talks with the Slovenian government on 15-16 November. He will meet Dragutin Mate, the Minister of the Interior, Milan Zver, the Minister for Education and Sport, Janez Podobnik, the Minister for Environment and Spatial Planning, as well as Ombudsman Matjaz Hanzek and a group of leading NGOs.

The discussions will focus on the government's Roma integration policies and the recent evacuation of a 31-member Roma community from Ambrus to a temporary shelter in Postojna, which followed a conflict situation between the local majority population and the Roma community. The Commissioner will also visit the temporary accommodation facility where the Roma families are currently housed.

The Commissioner will speak to the press at a press conference scheduled for 9.00 on Thursday, November 16th at the Council of Europe Information Office (address: Rimska cesta 16, Ljubljana 1000). The press conference will be in English.

For questions and queries, please contact Zsofia Szilagyi, Mob: +336 6114 7037, Email: zsofia.szilagyi@coe.int.

For further information on the Commissioner's activities, please visit www.coe.int/commissioner or the dedicated Slovenian site at <http://www.coe.si>

Le Commissaire aux Droits de l'Homme en visite en Slovénie

Strasbourg, 14.11.2006 - Les 15 et 16 novembre, le Commissaire Thomas Hammarberg sera en visite à Ljubljana pour des échanges avec le gouvernement slovène. Il rencontrera Dragutin Mate, Ministre de l'Intérieur, Milan Zver, Ministre de l'Education et du Sport, Janez Podobnik, Ministre de l'Environnement ainsi que le Médiateur Matjaz Hanzek et un groupe d'ONG de premier plan.

Les discussions seront centrées sur les politiques gouvernementales d'intégration des Roms et la récente évacuation d'Ambrus vers un abri provisoire à Postojna d'une communauté rom de 31 membres, à la suite de conflits entre la population locale majoritaire et la communauté Rom. Le Commissaire visitera également le centre d'hébergement provisoire qui abrite actuellement les familles roms.

Le Commissaire s'adressera à la presse à l'occasion d'une **conférence de presse** prévue le **jeudi 16 novembre, à 9h**, au Bureau d'Information du Conseil de l'Europe à Ljubljana (adresse : Rimska cesta 16, Ljubljana 1000). La conférence de presse se tiendra en anglais.

Pour toute question et demande, veuillez vous adresser à Zsofia Szilagyi, Mob: +33 (0)6 61 14 70 37, Email: zsofia.szilagyi@coe.int

Pour plus d'informations sur les activités du Commissaire aux Droits de l'Homme, merci de visiter notre site Internet www.coe.int/commissioner ou le site du Bureau d'Information <http://www.coe.si>

